
Datum
Tijdstip
Locatie
Aanwezig

Afwezig

Extra aanwezig

30 november 2021
19.30 uur
Teams
Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), J.Th. Kröger (JESS Lokaal), P. de 
Nijs-Visser (plv. CDA), J. van de Beek (VVD), J. Schrijver (PvdA), W.P. Rijnders (SP), 
F.N.J. Jansen (D66), F. Teerink (Duurzaam Schagen), L.A.J. Riteco (GroenLinks), 
mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U), P.F.J. Vriend (Seniorenpartij), G.E.P. Meijer 
(griffier), mevrouw M. Teijema (verslaglegging)

S.M. Lensink (CDA)
  
Mw. M. Leijen (PvdA), mw. M.C.M. Mulder-Keij (Seniorenpartij), A. van de Wateringen, 
A. Meijer (gemeentesecretaris), J. Luten (Noordkop Centraal)

1. Opening door de voorzitter

2. Vaststellen agenda
De voorzitter geeft aan dat agendapunt 8 “Wijze behandelen moties” wordt 
behandeld bij de mededelingen van de griffier.

De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.

3. Verslag van de vergadering van 19 oktober 2021
De heer Jansen wil weten wanneer de nieuwe verordening fractievergoedingen komt. 
De heer Meijer geeft aan dat dit zal zijn na installatie van de nieuwe gemeenteraad.

Mevrouw Bredewold mist bij agendapunt 9 “Proces rapport Oldskoel Burgerbrug” dat 
behandeling van het rapport pas in de raad plaatsvindt nadat het gesprek met 
Oldskoel en de Dorpsraad is geweest. Het verslag zal worden aangepast.

4. Openstaande toezeggingen
Er zijn geen openstaande toezeggingen.

5. Mededelingen
Mededelingen griffier:
- Graag aandacht voor het aanleveren van de moties en amendementen. 

Regelmatig onduidelijk of een motie/amendement echt wordt ingediend of dat 
deze nog rondgaat bij de fracties. Na indienen en plaatsing op de website is het 
vanwege het annoteren niet meer mogelijk logo’s bij te plaatsen.

- Graag aandacht voor het gebruik van de chat bij digitale vergaderingen.
- Op 13 december a.s. is de Stellingenavond MijnStem. Graag aandacht voor het op 

tijd aanleveren van alle gevraagde stukken.

Mededelingen voorzitter:
- In het raadsvoorstel/besluit Omgevingsvisie gemeente Schagen, welke is 

behandeld in de Oordeelsvormende vergadering van 24 november jl. is het 
besluit niet volledig. Hierin moet een bepaalde code worden opgenomen. Het 
presidium stemt in met het aanpassen van het voorstel/besluit voor behandeling 
in de raad van 14 december a.s.

6. Opstellen conceptagenda raad 14 december 2021
De conceptagenda wordt doorgesproken en daar waar nodig aangepast.
De heer A. Meijer vertelt dat de initiatiefnemer van het zonnepark Helmweg hoek met 
Duinweg in Callantsoog per brief het college heeft verzocht dit punt niet te 
behandelen. De voorzitter maakt duidelijk dat deze brief in het college wordt 
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behandeld en dan bij de raad voorgesteld zal worden dit punt van de agenda te 
halen.

De heer Jansen geeft aan wellicht met een amendement bij het vervangen 
geluidsscherm Muggenburg te komen en wellicht met een aanvulling bij het 
initiatiefvoorstel Uitgangspunten Sint Maartenszee.

7. Evaluatie raadsvergaderingen 2 en 9 november, de oordeelsvormende 
vergaderingen van 23, 24 en 25 november, RRN adviserend van 18 
november, Beeldvormende vergaderingen Sport Groenoord (1 november) en 
Kunst Openbare Ruimte (29 november)
Raadsvergadering 2 november:
- Beantwoording portefeuillehouder bij amendement Jeugdzorgplus zorgde voor 

verwarring waardoor er een schorsing nodig was.

Raadsvergadering 9 november (begrotingsraad):
- Begrotingsbehandeling moet op een andere manier gaan plaatsvinden. Diverse 

fracties geven aan hierover mee te willen denken (GroenLinks, Duurzaam 
Schagen, Seniorenpartij, CDA).

- De heer Vriend legt uit waarom de Seniorenpartij de vergadering vroegtijdig 
verliet.

- Er was meer debat dan voorgaande jaren.

Oordeelsvormende vergaderingen 23, 24 en 25 november:
- Complimenten aan de voorzitters
- Gelet op de tijd worden de vragen uit de rondvraag schriftelijk beantwoord. Op 

welke termijn valt beantwoording te verwachten? De voorzitter geeft aan dat dit 
deze week nog zal gebeuren.

- De agendacommissie had verwacht aan 2 avonden voldoende te hebben. Echter 
waren er een aantal nagekomen stukken waardoor toch een extra avond 
noodzakelijk was.

- Bij Oordeelsvormende vergaderingen wordt veel in detail getreden.
- In eerste termijn van een agendapunt 2 verschillende woordvoerders uit één 

fractie. Dit is niet de bedoeling.

Beeldvormende vergadering Kunst in openbare ruimte (29 november)
- Graag voortaan het initiatief bij minimaal 2 fracties.
- Niet duidelijk was waar een en ander toe moest gaan leiden.

In zijn algemeenheid wordt gesproken over het online vergaderen in coronatijd. De 
interactie wordt gemist. Dit is een beperking. Veiligheid is wel belangrijk, maar 
welllicht dat er alternatieven zijn waar goed afstand gehouden kan worden.

De voorzitter wil weten wat te doen met de raadsvergadering van 14 december a.s. 
Fysiek of digitaal? Besloten wordt deze vergadering digitaal te houden.

8. Wijze van behandelen moties
De heer Kröger brengt dit punt toch aan de orde. Vaak is er tijdens de vergaderingen 
geen tijd meer om moties op de juiste wijze te behandelen. Moties moeten serieus 
behandeld kunnen worden.
De voorzitter geeft aan voortaan om 22.30 uur te inventariseren of verder wordt 
gegaan met de vergadering of niet. Moties kunnen dan doorgeschoven worden naar 
de reserve avond. Mevrouw De Nijs merkt op dat de afspraak was om inhoudelijke 
moties eerst te behandelen in een Oordeelsvormende vergadering. Hier kan dan het 
debat plaatsvinden. Politieke moties wel direct agenderen voor een 
raadsvergadering.

9. Brief college m.b.t. evaluatie begrotingsbehandeling
De brief van het college wordt besproken. Gediscussieerd wordt over het wel of niet 
wachten op een nieuwe raad alvorens met elkaar in gesprek te gaan. De voorzitter 
zegt toe met een voorstel te komen en deze in de agendacommissie te bespreken. 
De griffier zal een datum plannen voor een eerste overleg.

10. Extra raadsvergadering m.b.t. feitenrelaas Old Skoel en Sociale Ontmoeting 
Petten

Na uitvoerig overleg wordt besloten om de reguliere route te volgen. Dit betekent 
eerst behandeling in een oordeelsvormende vergadering en daarna in de raad. Er zal 
dus geen extra raadsvergadering gepland worden.
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11. Verordening Reglement van Orde Schagen
De heer G. Meijer heeft een voorstel gemaakt tot het aanbrengen van enkele 
wijzigingen in het Reglement van Orde. Na overleg wordt geconstateerd dat:
- Er wel ingesproken mag worden bij raadsvergadering over alle onderwerpen.
- De griffier uitzoekt of een Seniorenconvent wel digitaal gehouden mag worden.

De heer Meijer past de Verordening nog verder aan en zal deze voor het volgend 
presidium agenderen. 

12. Benoeming lid Rekenkamercommissie
Het presidium kan instemmen met de benoeming van een nieuw lid van de 
Rekenkamercommissie.

13. Rondvraag
- De heer Jansen merkt op dat bij de presentatie over de plannen voor Corfwater 

in Petten op 18 november jl. het CDA logo prominent in beeld was. Dit is te zien 
in de opname welke op youtube te vinden is.
De voorzitter geeft aan dat de gemeente deze presentatie niet heeft 
georganiseerd en het hier waarschijnlijk gaat om de testuitzending. Zij zegt toe 
het bedrijf te vragen deze opname te verwijderen.

- De heer Van de Beek heeft nog niets gehoord betreffende de eindafrekening 
fractievergoeding 2021, welke hij eerder wil afronden. De heer G. Meijer geeft 
aan te zorgen dat dit spoedig gebeurd.

- Mevrouw Bredewold wil weten of er zicht is op de stationering van de 
dierenambulance, gelet op het sluiten van het dierenasiel. De voorzitter zegt toe 
deze vraag schriftelijk te beantwoorden.

- De heer A. Meijer merkt op graag bij alle fracties een keer het fractieberaad bij te 
wonen.

11. Sluiting

Griffier,                                         De voorzitter,

De heer G.E.P. Meijer                      Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen
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